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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült:   az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-

testületének 2015. december 9-ei közmeghallgatásáról 

 

Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal I. emeleti Nagytanácsterem  

 

Jelen vannak: Szilágyi Sándor elnök, Babai János, Szilágyi Kinga önkormányzati 

képviselők  

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívottak:  a mellékelt jelenléti ív szerint 

   

Szilágyi Sándor elnök az ülést 11 óra 30 perckor megnyitotta, köszöntötte az ülésen megjelenteket. 

Megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert 3 fő nemzetiségi települési 

képviselőből 3 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Babai János képviselőt kérjék fel. 

Más javaslat nem hangzott el, ezért kérte, hogy szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 3 fő önkormányzati képviselő részvételével 3 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

49/2015. (XII.9.) ORNÖ határozata 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2015. december 9-ei közmeghallgatásán 

választott jegyzőkönyv-hitelesítőről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. december 9-ei 

közmeghallgatásán jegyzőkönyv-hitelesítőnek Babai János önkormányzati képviselőt választotta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

Szilágyi Sándor elnök ismertette a napirendi javaslatot.  

Miután kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet 3 fő önkormányzati képviselő részvételével 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

50/2015. (XII.9.) ORNÖ határozata 

a 2015. december 9-ei közmeghallgatásának napirendjéről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. december 9-ei 

közmeghallgatásán a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat beszámolója az elmúlt év munkájáról, 

tevékenységéről 

 Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:    Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat beszámolója az elmúlt 

év munkájáról, tevékenységéről 

 

 Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy első dolog volt, hogy bevezették az internetet, készítettek 

facebook oldalt, így sokkal könnyebben tudnak kommunikálni. Mindhárman benne vannak a 

polgárőrségben, és ha tudnak, ott vannak minden rendezvényen. Terveik közt szerepel brikett gyártó 

gép beszerzése. Evvel várnak még, mert meg kell találni a helyét, a Csillag központban lenne, Mátics 

Katalinnal már beszéltek erről. Ezzel hozzá tudnak járulni a Nyíres dűlőben lakók és a városiak 

fűtéséhez is. A brikett falevél, forgács, papír alapanyagú, barnaszén minőségű. Abban szeretnének 

segítséget kérni, ha 3-4 ember ezzel tudna foglalkozni, nagy mennyiséget tudnának gyártani. Télen 

időseknek, rászorultaknak szét lehet osztani. A jövő évben szeretnék elindítani ezt a munkát. Van az 

önkormányzatnak jogi segítségnyújtási lehetősége is, két ügyvéd  is rendelkezésre áll. Azért is fontos 

az internet, mert ha megnézik, 188 embernek tudtak eddig segíteni. Nem csak az oroszlányiak, hanem 

a környékbeliek is ismerik az irodát, széles körű az iroda látogatottsága. Közmunka foglalkoztatás 

kevés volt, nincs rá pénz, 2014. októberében 3 ember, decemberben 5 ember volt foglalkoztatva, 2015. 

januárban 5, februárban 5, márciustól még 1 ember dolgozott az önkormányzatnál.  Haladi Mónika 

maradt véglegesen, ő az irodában dolgozik. Sok segítséget kapnak az oroszlányi önkormányzattól. 

Mivel az anyagi lehetőségek korlátozottak, nem vesznek fel tiszteletdíjat, ingyen dolgoznak az 

önkormányzatban, ezért létrehoztak egy alapítványt, és majd tudnak ez által pályázni. Vörös István 

volt képviselőről nevezték el, aki önzetlenül segített mindenkit, fel lehetett rá nézni. Éves munkáikkal 

kapcsolatban elmondta, hogy 2014. decemberben kezdték, a Nyíres dűlőben ruhabörze és 

mikuláscsomag osztás volt. 2015. február 12-én farsangi bált rendeztek, sok segítséget kaptak az OSz 

Zrt.-től, a Borbálai Közösségi házban rendezték meg. Február 27-én volt a Csillag központtal a 

szerződés meghosszabbítása,  itt sikerült elérni, hogy hosszabb nyitva tartás legyen csütörtökönként. 

Március 17-én koszorúzáson vettek részt a Hadtörténeti Intézetben. Április 12-én volt a Roma nap, 

nagyon jól sikerült, vendégül látták Dr. Kancz Csabát, a polgármestert, alpolgármestert. Alapítottak 

egy új díjat, a „Jó tanuló - jó sportoló tehetséges gyermek” díjat, 3 gyermeket díjaztak is. Május 29-én 

a Vörös István Alapítvány szervezésében ruhaosztás volt. Június 7-én volt a gyereknap, ennek 

alkalmából egy horgászversenyt tartottak, egész napos szabadtéri programok voltak, főztek, a 

horgászverseny első helyezettjei horgászengedélyt kaptak ajándékba a Horgász Egyesülettől. Július 

25-én egy egynapos balatoni fürdőzést szerveztek a Vörös István Alapítvánnyal közösen. Azokat 

vitték el, akik még nem voltak a Balatonnál. 180-an voltak, 3 busszal mentek, mindenki jól érezte 

magát és várják, hogy jövő évben is szervezzenek egy ilyen napot.  Augusztus 20-án részt vettek a 

koszorúzáson. Szeptember 1-én városi rászorulóknak krumplit hordtak le a Csillag házból, a városban 

sok beteg, idős van, így minden héten vittek egy-egy zsákkal. Szeptembertől hetente két családhoz 

visznek raklapot,  a szállítást saját költségen oldották meg. Szeptember 5-én a Roma holokauszt 

napján Csatkára kirándulást szerveztek, ott megkérték a papot, mondjon imát a oroszlányi áldozatokért 

is. Szeptember 6-án a csilletoló versenyre is beneveztek. Szeptember 19-én iroda festés és átalakítás 

volt. Az anyagot az önkormányzat megvette és saját maguk festették ki az irodát, és bútort is 

szereztek. November 7-én volt Kalányos Brenda jótékonysági estje, itt részt vettek a szervezésben, sok 

pénzt sikerült gyűjteni. Tettek is érte, sok mindenkit megkerestek, hogy több pénz összejöjjön. A 

kislány azóta meg is kapta az őssejt beültetést. November 21-én volt a Roma Bál, és ezzel hagyományt 

is szeretnének teremteni. Megválasztották a roma szépét, és ezután minden évben meg fogják 

rendezni. Decemberben mikulásosztás volt, kimentek a Csillag házba, 50 csomagot osztottak ki. A 

Beatrix vendégházban is 150 csomagot tudtak szétosztani. 

 

Schöffer Antal elmondta, hogy mielőtt nekivágtak a több éves ciklusnak, átbeszélték, mit szeretnének 

elérni, ezek közt szerepelt a Vörös István Alapítvány létrehozása is, melynek a sport és a kultúra a 

profilja, hátránya, hogy 2 évig nem lehet pályázni. Így a megyei önkormányzattól Popovits György, 

illetve a Magyar Labdarúgó szövetség segítségével tudják a sport dolgokat vinni, minden sportágat 

figyelemmel kísérnek. Legnagyobb tömeget a labdarúgás mozgat meg, ezt ketté kell választani, 

intézményi és egyesületi program van.  Intézményi program keretein belül a  József A. iskola adja ki a 

legtöbb gyereket, Tóth Gábor igazgatóval közösen sokat dolgoznak, sok tornán vettek részt 

eredményesen. A Kölcsey és a Kőrösi kupát is megnyerték. Van az egyesületi program is,  80-100 fő a 
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labdarúgók száma.  Az Országos roma válogatottal is felvették a kapcsolatot, ott is szerepelnek 

játékosaik. Legutóbb Velencén szerepeltek, jól sikerült rendezvény volt. Nyáron lesz egy Európa 

bajnokság, ahová készül a csapatuk. Reményét fejezte ki, hogy ezek a fiúk ki fognak jutni 

Németországba. A Vörös István alapítvány rendezésében december 19-én minden korosztályban 

mérkőzés lesz a Vörös István Emléktornán, ezt nemzetközivé is szeretnék bővíteni. Ebben nagy 

támogató volt a polgármester úr is. Az lesz a támogatások időszaka, mikor a pályázatok is 

megindulhatnak. Ehhez idő kell, és az a lényeg, hogy minél több gyerek tudjon sportolni minden 

sportágban, így kitörési lehetőségük van a sporton keresztül.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta a brikett gyártással kapcsolatban, ha a jövő évben tervezik 

ennek megvalósítását, akkor le kéne pontosítani, hogy milyen létszámmal,  milyen költségek lesznek, 

hol lesz elhelyezve. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy a Csillagpont házban fogják működtetni, 4 ember fogja ellátni. 

A költsége annyi, hogy a keverőgépet kell árammal ellátni, az összes többi, a papírt, a forgács az 

ingyen jön. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, a balatoni táborozással, nyaralással kapcsolatban a 

Káptalafüredi tábor igénybevehető lesz.  

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy most is oda akartak menni, de még munkálatok folytak, de 

tervezik, hogy egy 2 napos tábort szerveznének oda. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester gratulált az eddig elértekhez, és ezután is minél több programot 

szervezzenek, ahol az embereket mozgósítani lehet, példát adni egymásnak. Elmondta, hogy a 

fiatalokkal való törődés viszi előre a munkát. 

 

Schöffer Antal elmondta, ha lehetőség lesz a pályázásra, szeretnének egy nagy rendezvényt, ahol 

minden sportág szerepelne, nagy tömeg meg lenne mozgatva. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, a pályázatok lebonyolításával kapcsolatban a hivatalban 

kiváló szakemberek vannak, segíteni tudnak, a szakmai, technikai háttér biztosítva van. 

 

Rácz Viktor a Dzsupin és Társai Bt. ügyvezetője kérdése az volt, hogy az oktatási felzárkóztatási 

programról mit lehet tudni. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy nincs semmi információja, a 7-8 osztályosok közül nem voltak 

jelentkezők. Ha nem kapnak érte pénzt, nem jönnek el. Kapcsolatban vannak a Munkaügyi 

Központtal, akármilyen tanfolyam van, szólnak. 

 

Haladi Mónika elmondta, hogy ha van tanfolyam, arra sem jelentkeznek. 

 

Szilágyi Sándor elnök megköszönte a közös munkát.  

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 3 fő önkormányzati képviselő részvételével 3 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot.  

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

51/2015.(XII.9.) ORNÖ határozata 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elmúlt év munkájáról, tevékenységéről szóló 

beszámolóról 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadta az elmúlt év 

munkájáról, tevékenységéről szóló beszámolót. 

 

Határidő: azonnal 
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Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, javaslat nem volt, Szilágyi Sándor a közmeghallgatást 12 óra 7 

perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 Szilágyi Sándor   Babai János  

 elnök    jegyzőkönyv-hitelesítő 

Kapros Katalin 

jegyzőkönyvvezető 


